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У ЖИЖИ

Листа „Александар Ву-
чић - Србија не сме 
да стане“ освојила је 

убедљиву победу на парла-
ментарним и покрајинским 
изборима, као и на локалним 
изборима у Београду и у још 
64 јединице локалне самоу-
праве, у којима се гласало и 
за одборнике локалних пар-
ламената 17. децембра. 

После затварања бира-
лишта у 20 часова, у штабу 
Српске напредне странке 
било је веома динамично, а 
изборне резултате пратиле 
су 74 акредитоване нови-
нарске екипе из Србије, реги-
она, Европе и света, са близу 
300 новинара, камермана, 
фоторепортера, техничара...

Те вечери, оджане су три 
конференције за медије у 
седишту СНС, на којима се 

новинарима прво обратила 
потпредседница Главног од-
бора СНС Ана Брнабић, затим 
председник Србије Алексан-
дар Вучић и на крају пред-
седник СНС Милош Вучевић 
и потпредседник Главног 
одбора СНС Александар Ша-
пић.

После скоро 12 година на 
власти и великих искушења 
и тешких ситуација кроз 
које је пролазила и сама др-
жава и њени грађани, листа 
коју предводи Александар 
Вучић остварила је још је-
дан убедљив, историјски 
успех, остављајући далеко 
иза себе све друге учесни-
ке изборног процеса. На 
парламентарним изборима 
освојила је 46,66 одсто гла-
сова (моћи ће сама да фор-
мира републичку владу). 

ИЗБОРНА НОЋ У ШТАБУ СНС

ЈОШ ЈЕДАН ИСТОРИЈСКИ УСПЕх

сРБиЈА 
46,66%

воЈвоДинА 
47,43%

БЕогРАД 
39,34%

ПРЕДСЕДНИК СРБИЈЕ 
АЛЕКСАНДАР ВУчИћ 
НА СВОМ БИРАчКОМ 

МЕСТУ
ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ СТИЖЕ У СЕДИШТЕ 

СНС У ПОПОДНЕВНИМ САТИМА
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На покрајинским избори-
ма освојила је 47,43 одсто 
(моћи ће сама да формира 
покрајинску владу), а на из-
борима за Београд освојила 
је прво место са 39,34 одсто 
гласова изашлих грађана. 

Председник Вучић сао-
пштио је да је листа „Алек-
сандар Вучић-Србија не сме 
да стане“ освојила апсолутну 
већину у парламенту у ман-
датима, да на Косову и Мето-
хији има 74,2 одсто гласова, 
а да ни на једном бирачком 
месту није добила мањи број 
гласова него на претходним 
изборима.

„Људи знају да желимо 
Србији добро, а народу смо 
обећали да ће Србија бити 
другачија земља. Остало нам 
је много тога да урадимо! А 
да после 11 година владави-
не, добијете овакав резултат, 
па ја сам бескрајно срећан“, 
поручио је председник Ву-
чић.

Он је честитао политичким 
противницима на резултату 
и броју гласова, и поручио 

да ћемо нове изборе имати 
2027. године.

„Хајде да покушамо да 

водимо земљу напред. Же-
лим да се захвалим свима, 
и нашем народу у Србији и 

из целог региона и нацио-
налним мањинама. Желим 
да се захвалим и Бошња-

гРАД БЕогРАД 
(110 одборничких 
места)

БЕОГРАД НЕ СМЕ ДА СТАНЕ 
- 39,34% 
(49 мандата)
СРБИЈА ПРОТИВ НАСИЉА 
- 34,27% 
(42 мандата)
НАДА ЗА БЕОГРАД - 6,01% 
(7 мандата)
МИ ГЛАС ИЗ НАРОДА - 
5,37% (6 мандата)
СПС-ЈС-ЗС - 4,8% 
(6 мандата)

Без мандата
НАЦИОНАЛНО 
ОКУПЉАЊЕ - 2,61%
СИГУРАН ИЗБОР, 
ОЗБИЉНИ ЉУДИ - 2,04%
ДОБРО ЈУТРО 
БЕОГРАДЕ - 1,56%
ЋАЛЕ, ОВО ЈЕ ЗА 
ТЕБЕ - 0,47%
РУСКА СТРАНКА - 0,4%
МОРА ДРУГАЧИЈЕ - 0,31%
ДА СЕ ВОЈСКА НА КОСОВО 
ВРАТИ - 0,27%
СРБИЈА НА ЗАПАДУ - 0,25%
ПРОМЕНА ЈЕ 
ПОБЕДА - 0,15%

цима, имали смо апсолут-
ну већину у Новом Пазару, 
као и Мађарима. Хоћу да 
се захвалим Томиславу Ни-
колићу, Милораду Додику, 
нашој браћи из Црне Горе, 
свима који су нас подржали. 
Већ сутра мора да се крене 
са озбиљним послом у др-
жави, јер су два месеца „из-
губљена“ у кампањи. Многи 
су се смејали дан, три или 
пет пре избора, када сам 

рекао да ћемо имати апсо-
лутну већину. Свуда сам то 
говорио, и на митинзима, 

и на телевизијама, и то се 
остварило. Водићемо по-
литику стабилности, одго-

ворности и даљег напретка 
наше земље“, истакао је 
председник Вучић.

Ако нЕстоРовић нЕ поДРжи никогА, 
поновићЕ сЕ изБоРи у БЕогРАДу

„Верујем да ће Александар Шапић поново 
бити градоначелник, али није то до мене. 
Ако Бранимир Несторовић не подржи ни-
кога, доћи ће до понављања избора. Молио 
сам те људе, промените политику, Србији је 
потребна већа стабилност. Насиљем се неће 

променити ништа. Морамо да се вратимо 
послу и редовном животу, надлежни држав-
ни органи ће донети одлуке на време. Ко ће 
да формира власт у Београду, видећемо. Че-
камо да се заврши цео процес, још није све 
закључено“, поручио је председник Вучић.

наставак са стране 3
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Гост Београда био је ин-
жењер рачунарства и 

суоснивач компаније „Епл“ 
Стив Вознијак, који је годи-
нама био укључен у пословне 
и филантропске подухвате, 
фокусирајући се на обуча-
вање деце од 11 до 13 година 
компјутерским вештинама. 
Последњих година помогао 
је у развоју глобалног нави-
гационог сателитског сис-
тема (ГПС) и телекомуника-
ција, развоја флеш меморије, 
подизања нивоа техничког 
образовања и свести о еко-
логији. Вознијак је основао 
и платформу за обуку након 
средњег образовања, а су-
оснивач је и платформе за 
трговину и уштеду енергије 
засноване на блокчејн техно-
логији. Добитник је 10 почас-
них доктората инжењерских 
наука.

„Пресрећан сам што је 

Вознијак у нашој земљи и 
што сам имао прилику да га 
угостим. Разговарали смо о 
додатном унапређењу об-
разовања у Србији. Гледамо 
како да будемо привлачнији 
за младу генерацију, за оне 
који би у нашој земљи могли 
да пронађу и најбоље могуће 
универзитете, због којих 
неретко одлазе у иностран-
ство. Тиме бисмо смањили 
одлазак младих, а привлачи-
ли огроман број људи из це-
лог региона и шире“, рекао је 
председник Вучић и истакао 
да сада можемо да се хвали-
мо да је компјутерски геније 
Србин, који ће највећи део 
живота да живи у Америци, 
али који ће долазити у своју 
Србију.

На предлог председника 
Вучића, Влада Србије доде-
лиће српске пасоше Стиву 
Вознијаку и његовој супрузи.

„Путујем светом, упознајем 
доста људи. Јанко Типсаре-
вић видео је да смо моја су-
пруга и ја заинтересовани за 
овај део света, директно и за 
Србију, и помогао је да се ор-
ганизује да будемо позвани 
овде, чак и да постанемо др-
жављани“,  рекао је Вознијак, 
и истакао да сада пријатељи-
ма говори да је Србин који 
живи у Америци и који жели 
да учи историју.

Навео је да ће велики део 
изложбе ЕКСПО 2027 бити 
усмеравање пажње света на 
Србију и додао да ће се и сам 
ангажовати на томе.

„Видео сам како се град 
планира, како се земља пла-
нира. Заиста је време да 
идете ка врху, а ја желим да 
будем део тога и да промо-
вишем Србију и интересе Ср-
бије до краја свог живота“, 
поручио је Вознијак.

У ЖИЖИ

БЕогРАД

оД ДАнАс сАМ сРБин, жЕЛиМ 
ДА пРоМовишЕМ сРБиЈу До 

кРАЈА животА
БЕогРАД

Премијерка Италије Ђорђа 
Мелони боравила је у пр-

вој званичној посети Србији 
и, том приликом, рекла да је 
за Италију битно да државе 
Западног Балкана уђу у Ев-
ропску унију.

„Италија ће наставити 
да буде међу првим земља-
ма у подршци проширењу 
ЕУ и подржаће Србију на 
путу ка Европи. За нас је 
битно да Западни Балкан 
уђе у европску породицу. 
Односи Италије и Србије 
су веома важни и увере-
на сам да могу и додатно 
да се развијају. Сав посао 
који заједно радимо пока-
зује стратешки значај који 
Србија има за Италију. Бе-
оград је први град на свету 
где су своје канцеларије и 

погоне отвориле неке од 
италијанских компанија. 
То говори са колико пажње 
италијански предузетнич-
ки свет гледа на Србију“, 
рекла је премијерка Мело-
ни.  

Председник Александар 
Вучић, који је угостио пред-
седницу Владе Италије, 
нагласио је увереност да 
ће ова посета дати додатни 
импулс односима Србије и 
Италије.

„Италија је један од 
најважнијих политичких и 
економских партнера наше 
земље. Захвалан сам што 
је госпођа Мелони нашла 
времена да посети Србију и 
пружи подршку нашем ев-
ропском путу“, поручио је 
председник Вучић.

итАЛиЈА поДРжАвА 
сРБиЈу нА ЕвРопскоМ 

путу

ДуБАи

Председник Србије Алек-
сандар Вучић боравио је 

у посети Уједињеним Арап-
ским Емиратима, где је у Ду-
баију учествовао на Самиту 
о климатским променама, у 
организацији Уједињених 
нација.

Том приликом, рекао је 
да је Србија донела одлуку 
да направи нову сратегију 
како би допринела борби 
против климатских промена. 
Истакао је да смо суочени 
са највећим изазовом нашег 

времена - катастрофалним 
глобалним загревањем - и 
опасношћу коју то предста-
вља за нашу заједничку бу-
дућност.

„Потребан нам је брз од-
говор на ову претњу и Влада 
Србије је чврсто посвећена 
том циљу. У јуну ове године 
усвојили смо стратегију о 
ниској емисији гасова. Наша 
је амбиција да се остваре 
дугорочни циљеви Париског 
договора, што је основа да 
би се остварила визија до 

пРЕДсЕДник вучић нА сАМиту 
о кЛиМАтскиМ пРоМЕнАМА

2050. године“, навео је пред-
седник Вучић и додао да 
наша земља тежи да постане 
друштво са ниским емиси-
јама угљен-диоксида и кон-
курентна економија која ће 
грађанима омогућити нове 
зелене послове.

Уочи Самита, председник 
Вучић састао се и са бројним 
светским званичницима, са 
којима је разговарао о стра-
тешким питањима значајним 
за Србију и Европу. Такође, 
састао се и са својим домаћи-
ном председником УАЕ, шеи-
ком Мохамедом бин Заједом 
ал Нахјаном.

ПРЕДСЕДНИЦА ВЛАДЕ ИТАЛИЈЕ ЂОРЂА МЕЛОНИ 
И ПРЕДСЕДНИК СРБИЈЕ АЛЕКСАНДАР ВУчИћ

СА ШЕИКОМ МОХАМЕДОМ БИН 
ЗАЈЕДОМ АЛ НАХЈАНОМ

ГЕНСЕК УН АНТОНИО ГУТЕРЕШ, 
ПРЕДСЕДНИК АЛЕКСАНДАР ВУчИћ И 

ШЕИК МОХАМЕД БИН ЗАЈЕД АЛ НАХЈАН

СА ГОСТОМ БЕОГРАДА СТИВОМ ВОЗНИЈАКОМ, КОМПЈУТЕРСКИМ 
ГЕНИЈЕМ И СУОСНИВАчЕМ КОМПАНИЈЕ „ЕПЛ“, И НАШИМ 
ПРОСЛАВЉЕНИМ ТЕНИСЕРОМ ЈАНКОМ ТИПСАРЕВИћЕМ



НАРОДНА СКУПШТИНА ВЕСТИ
СНС ИНФОРМАТОР 124/2023  |  98  |  СНС ИНФОРМАТОР 124/2023

ИНТЕРВЈУ

Осведочени прија-
тељ Србије и срп-
ског народа, ду-

гогодишњи хуманитарац, 
Француз ожењен Срп-
кињом, директор Управе 
за сарадњу са дијаспором 
и Србима у региону, Арно 
Гујон, налази се на три-
наестом месту кандидата 
за народне посланике на 
изборној листи „Алек-
сандар Вучић - Србија не 
сме да стане“, а недавно 
је приступио Српској на-
предној странци. На пи-
тање шта га је определи-
ло за такав корак, овако 
одговара за „СНС Инфор-
матор“:

- Недавно сам напунио 
38 година, а у Србију сам 
први пут дошао, на Косо-
во и Метохију, када сам 
имао 19 година, тако да 
сам тачно пола живота са 
Србима. Овде живим већ 
11 година, овде се родило 
моје троје деце. Србија је 
њихова отаџбина, а избо-
ром мог срца, она је та-
кође моја отаџбина. За њу 
желим да се борим и да 
се ангажујем политички, 
јер само тај вид ангажо-
вања може да донесе веће 
резултате за будућност, 
оне који ће побољшати и 
ојачати Србију. Желим да 
Србија буде боље место 
за моју децу сутра и зато 
сам ушао у политичку 
борбу.

- За мене, политику 
чине идеје и идеали и 
способност да их прет-
ворите у дела, а управо 
Српска напредна странка 
је показала, у претходних 
11 година, да уме да ради, 
да постиже резултате и 
да негује традиционалне 

вредности без претери-
вања и карикатурирања. 
Ценим то што се СНС за-
лаже за економски и де-
мографски развој Србије. 
Председник Вучић има 
искуство и знање на по-
литичком нивоу, које су 
реткост, не само у Србији 
већ и у Европи, а СНС је 
једна велика странка која 
може да идеје у које ве-

рујем претвори у конкрет-
на дела.

како сарађујете са 
председником Алек-
сандром вучићем?
- Наша сарадња почела 

је пре три године када ме 
је председник Вучић пред-
ложио за место дирек-
тора Управе за сарадњу 
с дијаспором и Србима у 
региону у Министарству 
спољних послова. Указао 
ми је тада велико пове-
рење због чега сам му зах-
валан и надам се да сам 
то оправдао резултатима 
Управе у претходне три 
године. На његов пред-
лог, за ову годину добили 
смо три пута већи буџет 
за Србе у региону, што је 
јасан показатељ да Србија 
брине о сваком Србину 
где год да живи. Кад еко-
номски развијете Србију, 
онда можете лакше да се 

бавите националним пи-
тањима.

када сте се упознали 
и какав утисак је оста-
вио на вас?
- Сретали смо се на не-

ким догађајима, али када 
сам га ближе упознао и 
разговарао с њим о мом 
будућем ангажовању у 
Управи, видео сам да ме 
је одмах схватио и до-

бро разумео. Поред тога 
што је председник Вучић 
врхунски познавалац по-
литичких прилика, што је 
општепознато, он је јед-
нако добар познавалац 
људске природе и психо-
логије. У пет минута боље 
ме је скенирао и разумео 
него многи који ме знају 
годинама. Стекао сам 
утисак да је искрен човек 
који држи до своје речи и 
зато сам и одлучио да се 
ближе ангажујем уз њега 
и странку коју је основао.

колико се србија про-
менила од 2012. до 
данас? на којим пољи-
ма се види највећи на-
предак?
- Напредак се види на 

сваком пољу, од путева 
до пруга, што је признато 
и од оних који не прихва-
тају нашу политику. Оно 
што је мени приметно, то 

је обновљено родољубље. 
То се види кроз булева-
ре и споменике српским 
краљевима и херојима с 
Кошара, финансирање 
филмова и песама које 
говоре о српским вред-
ностима. Србија је успела 
да буде економски раз-
вијена и модерна, а да се 
истовремено не одриче 
својих традиционалних 
вредности и славне ис-
торије. Србија је земља с 
коренима без којих ништа 
не би имало смисла, али и 
с крилима с којима прева-
зилази тешкоће.

како оцењујете рад 
управе за сарадњу са 
дијаспором и србима 
у региону?
- Управа је у претхо-

дне три године отворила 
34 школе широм света, 
на Канарским острвима, 
Малти, Шпанији, Пор-
тугалији, Аустрији, Хо-
ландији, Русији и у САД. 
Помогли смо 106 култур-
но-уметничких друшта-
ва широм Европе јер је 
фолклор више од игре, 
то је игра с душом и чу-
вар идентитета народа. 
Ове године, први пут смо 
имали летње кампове за 
децу из региона. У Бео-
граду смо угостили више 
од 800 малишана из БиХ, 
Хрватске, Румуније и Се-
верне Македоније, који 
су обишли историјске и 
културне знаменитости. 
Настављамо кампању 
коју смо пре две године 
покренули за заштиту 
имовинских права Срба 
протераних с простора 
Федерације БиХ. Покре-
нули смо, заједно с дру-

гим институцијама, кан-
целарије за правну помоћ 
у Републици Српској и 
Србији. Резултат ове кам-
пање је 9.000 покренутих 
предмета за остваривање 
имовинских права или 
површина од око 57.000 
хектара која ће остати у 
власништву Срба.

колико сте помоћи 
прикупили за наш на-
род на косову и Мето-
хији?
- Од 2004. године до 

данас хуманитарна орга-
низација „Солидарност за 
Косово“ је у Француској 

прикупила више од 500 
тона помоћи у виду нове 
гардеробе, школског при-
бора, хране и играчака за 
децу, које је конвојима 
допремила на Косово и 
Метохију. Наши резулта-
ти казују да су то 48 ху-
манитарна конвоја, да смо 
обновили 52 школе, ор-
ганизовали 12 летовања 
на мору за 500 социјално 
угрожене деце, помогли у 
медицинској опреми два 
породилишта, три болни-
це и седам амбуланти, те 
обновили три манастира и 
две цркве. Изградили смо 
15 фарми, млекара и пого-
на за производњу хране и 
поделили Србима у енкла-
вама 250 пластеника, 100 

крава, 50 свиња, 500 коза 
и оваца.

одакле се код вас 
појавила љубав према 
србији и српском на-
роду?
- Имао сам срећу што 

сам од свог оца, када сам 
имао 13 година, могао да 
чујем истините приче о 
Србији и Србима, о томе 
шта се дешава на Балка-
ну. Увидео сам да вам је 
учињена велика неправда, 
а када се 2004. године на 
Космету десио погром, 
то ме је погодило једнако 
као и да руше моју цркву у 

Греноблу. Одлучио сам да 
урадим нешто више, па сам 
се с братом и сестром дао 
у скупљање хуманитарне 
помоћи за Србе. Потом 
сам основао хуманитарну 
организацију „Солидар-
ност за Косово“. Везаност 
за српски народ расла је са 
сваким доласком, најпре 
на Космет, а потом и у дру-
ге делове Србије.

какви су вам планови 
у даљем раду?
- Желим да наставим 

да пружам подршку тиму 
који Србију води у до-
бром правцу, на нивоу где 
ћу бити најпотребнији и 
где могу да дам највећи 
допринос.

Пола живота Провео сам са србима
АРно гуЈон, 

кандидат на листи 
„Александар Вучић - Србија 

не сме да стане”

- Ценим то што се СНС залаже за 
економски и демографски развој 
Србије. Председник Вучић има 
искуство и знање на политичком 
нивоу, које су реткост, не само у 
Србији већ и у Европи, а СНС је 
странка која може да идеје у које 
верујем претвори у дела

» - Имао сам срећу што сам од оца 
могао да чујем истините приче 
о Србији и Србима, о томе шта се 
дешава на Балкану. Увидео сам да 
вам је учињена велика неправда, 
а када се 2004. године на Космету 
десио погром, то ме је погодило 
једнако као и да руше моју цркву 
у Греноблу. Одлучио сам да 
урадим нешто више

»

жЕЛиМ ДА пРужАМ поДРшку тиМу коЈи 
сРБиЈу воДи у ДоБРоМ пРАвЦу
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У јануару је израелски лист „Џеру-
залим пост“ писао о томе како је 

председник Србије Александар Вучић 
спречио Трећи светски рат, а индекс 
Глобал фајер ранкинг објавио је да је 
Србија најјача земља Западног Балка-
на по војној снази. Председник Вучић 
сусрео се са политичким и привредним 
лидерима на Светском економском фо-
руму у Давосу. У Београду је боравила 
тзв. велика петорка, представљајући 
детаље у вези са француско-немачким 
планом за КиМ. На годишњој конфе-
ренцији за новинаре, председник Ву-
чић рекао је да Србија има највећи раст 
плата и пензија у Европи.

Председник Вучић 
учествовао је у новој 

рунди разговора у Брисе-
лу о Косову и Метохији. 
Присуствовао је Међуна-
родном сајму наоружања 
у Абу Дабију и 59. Мин-
хенској конференцији о 
безбедности, а угостио је 
и председника чешке Ми-
лоша Земана. У Народној 
скупштини представио 
је План од 10 тачака као 
одговор наше државе на 
притиске око КиМ, а та 

скупштинска седница ос-
таће упамћена по томе 
што су посланици опози-
ције срамно физички наср-
нули на њега. Отворена је 
друга фабрика „Континен-
тал аутомотива“ и почела 
је изградња гасовода Бу-
гарска – Србија. Влада Ср-
бије представила је резул-
тате рада првих сто дана, 
а гувернер Јоргованка Та-
баковић најавила је да ће 
инфлација до краја године 
пасти на 7-8 одсто.

Гости Београда били су председник 
Владе Мађарске Виктор Орбан и ми-

нистар спољних послова Петер Сијарто, 
као и председница Грчке Катерина Са-
келаропулу и председник Владе Северне 
Македоније Димитар Ковачевски. Пред-
седник Вучић боравио је у првој радној 
посети Катару, где је разговарао са шеи-
ком Тамим бин Хамадом ал Танијем, а на 
Охриду је учествовао у још једној рунди 
дијалога између Београда и Пришти-
не. Гости Београда били су чланови др-
жавно-привредне делегације Италије. 
У оквиру кампање „Србија сања и снове 
остварује“, председник Вучић започео је 
обилазак Србије.

Српска напредна странка 
одржала је навећи скуп 

у модерној историји Србије 
- скуп „Србија наде“ у Београ-
ду, на платоу испред Народне 
скупштине. Председник Алек-
сандар Вучић присуствовао 
је званичном испраћају првог 
лета „Ер Србије“ за чикаго. По-
сле велике трагедије и масов-
них убистава у ОШ „Владислав 
Рибникар“ и младеновачким се-
лима, драстично су пооштрена 
правила за поседовање оружја 
и организована је масовна ак-

ција предаје оружја. У Народној 
скупштини одржана је седн-
ца о безбедносној ситуацији у 
земљи. На вандреној Скупшти-
ни Српске напредне странке у 
Крагујевцу, за новог председни-
ка СНС изабран је Милош Вуче-
вић. Председник Вучић отворио 
је деоницу Моравског коридора 
од Појата до Макрешана. У Но-
вом Саду отворена је фабрика 
јапанске корпорације „Нидек“, 
а посао у државним болницама 
добило је још сто најбољих мла-
дих лекара и сестара.

Председник Александар Вучић представио је осам мера 
за раст животног стандарда. Учествовао је на Самиту 

Европске политичке заједнице у Молдавији, у Београду је 
угостио председницу Индије Дроупади Маурму, председ-
ника УАЕ шеика Мохамеда бин Заједа Ал Нахјана, предсе-
дницу Словеније Наташу Пирц Мусар и председника Кубе 
Мигела Дијаза Канела Бермудеса. Српска напредна стран-
ка обележила је Видовдан свечаним скупом у хотелу „Ју-
гославија“. Отворена је обилазница око Београда са шест 
трака, дуга 47 километара, од Батајнице до Бубањ Потока. 
Одржана је прва седница Стратешког савета за сарадњу 
Србије и Мађарске. Посланици опозиције нису дошли на 
седницу Народне скупштине коју су сами тражили. Србија 
је изабрана за домаћина Специјализоване изложбе Експо 
2027. Председник СНС Милош Вучевић кренуо је у обила-
зак свих округа у Србији и разговор са чланством.

сРпскА воЈскА нАЈЈАчА нА зАпАДноМ БАЛкАну

сРАМни нАпАД посЛАникА опозиЦиЈЕ 
нА пРЕДсЕДникА сРБиЈЕ

кАМпАњА „сРБиЈА сАњА и сновЕ оствАРуЈЕ”

отвоРЕни БАЛкАн нА сАЈМу винА у итАЛиЈи

На војном аеродрому у Батајници одр-
жан је приказ Војске Србије „Гранит 

2023“. Срби са КиМ бојкотовали су Кур-
тијеве изборе, а Србија је представила де-
вет мера подршке за наш народ на КиМ. 
Председник Александар Вучић посетио је 
Гвинеју Бисао. Такође, разговао је са пред-
седницом Владе Италије Ђорђом Мелони 
током боравка на Међународном сајму 
вина у Италији, на којем су заједно наступа-
ле државе Отвореног Балкана - Србија, Ал-
банија и Северна Македонија. У Ваљеву је 
отворена фабрика немачке компаније „Би-
церба“, а у Београду деоница ауто-пута од 
Новог Београда до Сурчина. Странка Нова 
Србија комплетно је приступила СНС-у.

нАЈвЕћи скуп у МоДЕРноЈ истоРиЈи сРБиЈЕ, 
МиЛош вучЕвић пРЕДсЕДник снс

отвоРЕнА оБиЛАзниЦА око БЕогРАДА

СНС ИНФОРМАТОР 124/2023  |  1110  |  СНС ИНФОРМАТОР 124/2023



ИНТЕРВЈУ

Н А Ј В А Ж Н И Ј И  Д О Г А Ђ А Ј И  У  2 0 2 3 .  Г О Д И Н И

новЕМБАР

ДЕЦЕМБАР

ЈуЛ октоБАР

Август

сЕптЕМБАР

Као нова мера подршке 
грађанима, обезбеђе-

но је 10.000 динара за 
свако дете до 16 година, 
затим скрининг беба на 
спиналну мишићну атро-
фију и додатних 30 мили-
она евра до краја године 
за лечење ретких болести. 
Премијер Албаније Еди 
Рама посетио је Београд, а 
гост председника Вучића, 
такође, био је и новоиза-
брани председник Црне 
Горе Јаков Милатовић, 
који је и први црногорски 

Председник Републике Александар 
Вучић и председница Владе Ана 

Брнабић представили су шта ће све бити 
урађено поводом организације изложбе 
Експо 2027. године. Председник Вучић 
угостио је председника Северне Маке-
доније Стеву Пендаровског на Илиндан 
у Прохору Пчињском. Гост Београда био 
је председник Уганде Јовери Кагута Му-
севени. Председник Владе Грчке Кирјакос 
Мицотакис организовао је неформал-
ну вечеру за лидере Западног Балкана и 
представнике ЕУ. Председник Вучић при-
суствовао је обележавању Дана државно-
сти Мађарске. У Лесковцу је свечано от-
ворен новоизграђен стадион „Дубочица“.

Са говорнице Гене-
ралне скупштине Ује-

дињених нација, пред-
седник Александар Вучић 
још једном је подсетио на 
лицемерје великих запад-
них сила и запитао зашто 
оно што важи за Украји-
ну, не важи за Србију? 
Захваљујући новом паке-
ту мера подршке грађа-
нима, почела су велика 
појефтињења животних 
намирница. Председник 
Вучић учествовао је на 
Самиту лидера региона 

Отворен је ауто-пут Рума 
- Шабац са мостом преко 

Саве, а железничка станица 
Прокоп добила је најмодер-
нију станичну зграду. Поли-
тичко-привредна делегација 
Србије боравила је у званичној 
посети Кини, где је потписан 
Споразум о слободној трго-
вини са том државом и други 
важни споразуми. Пуштен је у 
рад систем „Пронађи ме“, хи-
тан аларм ако нестане дете. 
Обезбеђено је 20 мамографа 
и 15 магнетних резонанци за 
болнице широм Србије, по-

Почела је предизборна кам-
пања за парламентарне, 

покрајинске, београдске и из-
боре у још 64 локалне само-
управе 17. децембра. Српска 
напредна странка прва је пре-
дала изборне листе, а грађани 
су стајали у дугачким редови-
ма како би потписом подржали 
листу „Александар Вучић - Ср-
бија не сме да стане“. У врху ли-
сте, поред функционера СНС, 
нашли су се и бројни угледни 
људи из свих области друш-
веног живота Србије. Пред-
седник СНС Милош Вучевић и 

зАвРшЕнА пРвА ДЕониЦА Ауто-путА МиРА

пРЕДствљЕн пРоЈЕкАт Експо 2027.

ЛЕкЦиЈА сА говоРниЦЕ гЕнЕРАЛнЕ скупштинЕ ун

ново стРАнАчко РуковоДство

почЕЛА пРЕДизБоРнА кАМпАњА

Још ЈЕДнА уБЕДљивА поБЕДА

председик Србије Александар Ву-
чић говорили су на великим скупо-
вима у Лесковцу, Пироту, Смеде-
реву, Краљеву... Председник Вучић 
угостио је у Београду председницу 
Европске комисије Урсулу фон дер 
Лајен, председника Кипра Никоса 
Христодулидиса, генералног се-
кретара НАТО Јенса Столтенбер-
га... У Јелисејској палати у Паризу 
разговарао је са председником 
Француске Емануелом Макроном, 
а учествовао је и на Париском ми-
ровном форуму. У Београду је одр-
жан Други међунаодни сајам вина 
Wine vision Open Balkan.

Листа „Александар Вучић - Ср-
бија не сме да стане“ освојила је 

убедљиву победу на парламентар-
ним и покрајинским изборима, као и 
на локалним изборима у Београду и 
у још 64 јединице локалне самоупра-
ве, у којима се гласало и за одборнике 
локалних парламената 17. децембра. 
Гости Београда били су светски по-
знати ИТ стручњак и суоснивач кома-
није „Епл“ Стив Вознијак, председни-
ца Владе Италија Ђорђа Мелони, а 
председник Србије Александар Вучић 
говорио је на Самиту о климатским 
променама у Уједињеним Арапским 
Емиратима.

председник који је по-
сетио нашу земљу после 
седам година. Одржан 
је Трилатерални самит 
Аустрије, Мађарске и Ср-
бије у Бечу. Свечано је 
отворена прва деоница 
Ауто-пута мира (Е-80) од 
Ниша до Мердара. У вој-
ном комплексу Пасуљан-
ске ливаде одржана је 
завршна фаза обуке при-
падника Војске Србије 
са новим наоружањем и 
опремом „Заједнички од-
говор 2023”.

себно за мање градове. Пред-
седник Вучић присуствовао је 
Самиту Европске политичке 
заједнице у Гранади. Такође, 
саопштио је да ће до 2027. го-
дине просечна плата у Србији 
бити 1.400 евра, а просечна 
пензија 620 евра. Српска на-
предна странка обележила 
је 15 година од оснивања, а 
одржана је и седница Главног 
одбора на којој су изабрани 
нови чланови и потпредсе-
дници ГО, као и нови чланови 
Председништва СНС и пред-
седник ИО.
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у оквиру 12. Процеса 
Брдо-Бриони и на Де-
мографском самиту у Бу-
димпешти. Пут Нови Па-
зар-Рашка завршен је три 
месеца пре рока. Септем-
бар је обележило сканда-
лозно понашање опози-
ције у Народној скупш-
тини, када су лупањем, 
галамом, пиштаљкама и 
вувузелама покушали да 
опструишу рад парламен-
та на чијем дневном реду 
је био ребаланс буџета за 
2023. годину.
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„Алфонс де Ламартин ре-
као је да су Срби као храст, 
да га можете силом обори-
ти или исећи, али да се он 
савити никада неће. Србија 
треба да буде поносна, по-

носна на себе, на своје ре-
зултате, на своју традицију 
и на своје претке. негујући 
своју славну историју, Ср-
бија треба да гледа у будућ-
ност“.

„У политици, као и у спорту, 
важан је само крајњи резул-
тат, а до резултата се долази 
посвећеним, пожртвованим и 
марљивим радом. За победу 

је најважније јединство, кад 
год смо били сложни, увек 
смо побеђивали. Зато и сада 
морамо да се ујединимо, јер 
Србија не сме да стане“.

„На предстојећим избори-
ма бирамо између прошлости 
и резултата и будућности. 
Тимска игра је извела Србију 
на прави пут. Резултат на се-

мафору је јасан. Ја на овим 
изборима бирам резултат, 
бирам Србију и верујем у по-
беду листе „Александар Ву-
чић – Србија не сме да стане“.

Позивам све грађане 
Србије да изађу на избо-
ре. Подршка листи „Алек-
сандар Вучић – Србија не 
сме да стане“ је подршка 

за бољу будућност сва-
ког грађанина и сваке 
грађанке, то је подршка 
за развој сваког града у 
Србији“.

„Ми данас сањамо Србију 
која се и даље развија, која 
је још напреднија и пошто-
ванија, и знам да те снове 
можемо остварити заједно. 
Желимо победу за Србију, 
за даља улагања у бољи жи-

вотни стандард свих грађа-
на, за даља улагања у спорт. 
Једина листа која то гаран-
тује и која своја обећања 
испуњава јесте листа „Алек-
сандар Вучић - Србија не сме 
да стане”.

„Србија је отаџбина свих 
нас и требало би да се бри-
немо о њој, да је градимо и 
развијамо. Поносан сам што, 
заједно са младим људима, 
могу да се борим за нашу 

Србију. Да Србија буде још 
просперитетнија, још развије-
нија, да настави да побеђује, 
а зато је потребно да подржи-
мо листу „Александар Вучић - 
Србија не сме да стане”.

„Одавде, поред споменика 
Стефану Немањи, симболу 
српске државе и државно-
сти, желим да пошаљем јас-
ну поруку да Србија не сме 
да стане. Србија самостално 
и одговорно доноси своје 
одлуке. О нашој будућности 

питају се грађани Србије, јер 
народ је наша снага. Позивам 
грађане да због своје деце, 
због будућности, због свега 
што највише воле и до чега 
им је највише стало, гласају 
за листу „Александар Вучић - 
Србија не сме да стане”.

живорад Николић

арНо ГујоН, 
хуманитарац

весНа Читаковић Ђуришић, 
одбојкашица

дејаН томашевић, 
кошаркаш

Наташа тасић кНежевић, 
оперска певачица

жељко ребраЧа, 
кошаркаш

дејаН ристић, 
историчар

марко кешељ, 
кошаркаш

„Позивам вас да се потру-
димо да избором и правил-
ном одлуком 17. децембра 

поспешимо идеју да просеч-
на пензија у Србији 2027. го-
дине буде 690 евра”.

поДРшкА Листи „АЛЕксАнДАР вучић –сРБиЈА нЕ сМЕ ДА стАнЕ”



БРИГА О ГРАЂАНИМАОБЕЛЕЖАВАЊЕ БАДЊЕГ ДАНА И БОЖИЋА
16 |  СНС ИНФОРМАТОР 124/2023 СНС ИНФОРМАТОР 124/2023  |  17

Током предизборне кампање за 
парламентарне, покрајинске, бе-
оградске и део локалних избора 

17. децембра, Српска напредна стран-
ка одржала је серију митинга широм 
земље у знак подршке листи „Алексан-
дар Вучић - Србија не сме да стане“.

Први  овакав скуп одржан је у Лесков-
цу, а затим су следили градови - Пирот, 
Смедерево, Краљево, Ужице, Београд, 
Крушевац, Врање, Лозница, Јагодина, 

Прокупље, Нови Сад, Нови Пазар и Кра-
гујевац.  На свим митинзима, окупље-
ним грађанима обратили су се председ-
ник Српске напредне странке Милош 
Вучевић и председник Србије Алексан-
дар Вучић, упућујући снажне поруке о 
јединству и потреби за наставком борбе 
за нормалну, развијену, богату Србију и 
бољи живот свих њених грађана. Међу 
осталим говорницима били су Арно 
Гујон, Милан Стаматовић, Татјана Ма-

цура, Томислав Николић, Лазар Ристов-
ски, Дејан Ристић, Александар Шапић, 
Љубица Вранеш...

Посебно спектакуларан скуп био је у 
београдској „Арени“, у којој се окупило 
више десетина хиљада људи, док је ве-
лики број напредњака остао и испред 
хале. На скуповима широм земље, 
председника Александра Вучића поз-
дрављао је вишеминутни громогласни 
аплауз, уз скандирање „Ацо Србине“.

СКУПОВИ ПОДРШКЕ ЛИСТИ „АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ СРБИЈА НЕ СМЕ ДА СТАНЕ” У ВЕЛИКИМ ГРАДОВИМА

широм србије орило се „ацо, србиНе”!



СТРАНАЧКЕ ВЕСТИ ВЕСТИ
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Функционери Српске 
напредне странке, 
п о т п р е д с е д н и ц и 

странке, чланови Председ-

ништва и чланови Главног 
одбора дружили су се са 
нашим активистима, сим-
патизерима и грађанима у 

градовима и селима широм 
Србије, промовишући поли-
тику листе чији је носилац 
председник Србије Алексан-

дар Вучић.
На састанцима широм 

земље истицали су потребу 
за наставком економског и 

поДРшкА Листи „АЛЕксАнДАР вучић – сРБиЈА нЕ сМЕ ДА стАнЕ”

екоНомски развој и бриГа о сваком 
ГраЂаНиНу морају да се Наставе

сваког другог раста Србије, 
који је покренут после 2012. 
године, залажући се за нове 
километре путева, ауто-пу-

тева и пруга, за нове болни-
це, школе, установе културе, 
фабрике и отварање радних 
места, а са тим и за наставак 

раста плата и пензија. Из 
сваког места које су посети-
ли, уз посебан нагласак на 
јачање наталитета и бригу о 

потомству, али и бригу о на-
шим најстаријим суграђани-
ма, слали су снажну поруку 
да Србија не сме да стане.  
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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2. уб

АсфАлт, обновА електро-мреже, ултрАзвучни АпАрАт

1. лесковац

кАмпАњА кренулА из нАшег грАдА

Почетак кампање листе „Александар 
Вучић - Србија не сме да стане“ одржан 
је у Лесковцу, када су се присутнима об-
ратили председник Србије Александар 
Вучић и председник СНС Милош Вучевић. 
Предизборни митинзи листе „Александар 
Вучић - Лесковац не сме да стане“ одржа-
ни су у Грделици, Вучју, Печењевцу, Ма-
нојловцу. Активисти ГО СНС разговарали 
су са грађанима у Винарцу, Турековцу, 
Манојловцу, Горњем Стопању, МО Ми-

лентије Поповић, Дубочици 3, Бобишту... 
Чланови ГО уредили су мобилијар у 
центру града, у Грделици, у насељу Анчи-
ка. Чланице Форума жена организовале 
су дружење са Иваном Поповић, а Никола 
Селаковић разговарао је са активистима у 
Грделици. Такође, ативисти ГО уредили 
су двориште испред зграде Три шешира. 
Завршена је реконструкција водоводне 
мреже у Бобишту, а ради се на мрежи у 
Норвежанској улици и на деоници пута 

Лесковац-Бојник. Музичка школа доби-
ла је нови пианино од Града. Министар 
Томислав Момировић и градоначелник 
Горан Цветановић обишли су локалног 
привредника. Град је обезбедио пакете 
за све пензионере и социјално угрожене 
суграђане. Поводом поделе субвенција, 
Цветановић је обишао пољопривредна 
газдинства. Уручио је и уговоре за оба-
вљање стручне праксе и за развој омла-
динског и женског предузетништва.

Јесења сезона асфалтирања локалних 
путева настављена је у Бањанима, где су 
комплетирана два путна правца у крају 
који мештани називају Мaла Ранковића 

домаћинства и у Ивковића крају. Рекон-
струкција мреже ниског напона обухвати-
ла је подручје трафо-станице Врховине 3. 
У Бањанима је урађена нова траса на тра-

фо-станици 2, а у Совљаку реконструкција 
трафо-станице 4. Дом здравља добио је нај-
савременији ултразвучни апарат за гинеко-
лошку службу.

3. осеЧиНа
АсфАлт нА 
коњичком брду
Мештани Коњичког брда свечано су обеле-

жили завршетак асфалтирања скоро два кило-
метра пута у свом месту. Сви састанци са грађа-
нима на територији општине Осечина били су 
масовни, а наше комшије исказале су подршку 
листи коју предводи СНС на изборима.

4. коваЧица
опремА зА спортске клубове
Државни секретар Мар-

ко Кешељ посетио је тре-
нинге одбојкашког клуба 
у Ковачици и рукомет-
ног клуба у Црепаји, као 
и ученике ОШ „Млада 
поколења“ у Ковачици. 
Председник СНС Милош 
Вучевић присуствовао 
је састанку ОО СНС, а 
дочекали су га бројни 
симпатизери, чланови 
странке, представници 

спортских клубова, удру-
жења грађана и култур-
но- уметничких друшта-
ва. Заменик председника 
Фудбалског савеза Србије 
Бранислав Недимовић 
уручио је комплете опре-
ме за фудбалске клубове 
у Уздину и Падини. Ак-
тивисти ОО организова-
ли поделу промотивног 
материјала и разговор са 
грађанима.

5. лозНица
почетАк изгрАдње 
брзе сАобрАћАјнице

Свакодневно организујемо штандове, делимо 
пропагандни материјал и разговарамо са суграђа-
нима. Наш одбор посетили су Владимир Орлић и 
Синиша Мали, потпредседници Главног одбора 
СНС, и Дарија Кисић, члан Председништва СНС. У 
свим месним заједницама одржане су трибине на 
којима је представљена наша листа. Председник ГО 
Видоје Петровић разговарао је са грађанима Јошеве, 
Крајишника, Башчелука, Доње Сипуље, Лешнице... 
Такође, обишао је удружење пензионера, спортски 
комплекс и вртић у Лешници, а присуствовао је и 
уручењу уговора за 90 здравствених радника који 
су примљени у радни однос на неодређено време 
у Здравственом центру. Петровић је посетио и по-
родице ћорилић у Плочи, Степановић у Козјаку и 
Пурић у Доњем Добрићу. Заједно са председником 
Србије Александром Вучићем, присуствовао је по-
четку изградње брзе саобраћајнице Слепчевић-Ба-
довинци, отварању фудбалског стадиона „Лагатор“ 
и посети реновираном хотелу у Бањи Ковиљачи.

6. суботица
возом до сегединА
Министар Горан Весић и градска менаџерка 

Загорка Панић обишли су радове на рекон-
струкцији железничке станице. Након осам 
година, поново је успостављен железнички 
саобраћај између Суботице и Сегедина. Први 
воз из Сегедина са путницима, међу којима су 
били и министар саобраћаја Мађарске Јанош 

Лазар и председник СГ Суботице Балинт Пас-
тор, дочекали су министар Горан Весић, градо-
начелник Стеван Бакић и покрајински секретар 
Огњен Бјелић. Градоначелник Бакић посетио 
је породицу Амбруш и њихове тројке Новака, 
Дуњу и Видака, и предао пригодне поклоне. 
Такође, организовао је пријем за такмичаре 

Стрељачког клуба „Спартак“, који су освојили 
Куп Војводине и Куп Србије. Обележен је Дан 
Велике народне скупштине Срба, Буњеваца и 
осталих Словена, а дан касније положени су 
венци на споменик краљу Петру I Карађорђе-
вићу поводом Присаједињења Војводине 
Краљевини Србији.
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19. кула
дружење сА 
сугрАђАнимА

Активисти месних одбора орга-
низовали су штандове у својим мес-
тима, разговарали са суграђанима 
и делили „СНС Информатор“, про-
мотивни материјал и поклоне, које 
су обезбедили из личних донација. 
Председник ОО Дамјан Миљанић 
разговарао је са грађанима у стра-
начким просторијама. Председник 
Миљанић потписао је уговор за 
израду пројектно-техничке доку-
ментације за изградњу затворе-
ног базена са велнесом. Одржани 
су традиционални Дани бундеве. 
Имали смо велики одзив грађана за 

превентивне прегледе у Дому здра-
вља. У неколико насељених места 
асфалтирају се улице. Отворен је 
први Енергетски инфо центар у Ср-
бији. Отворено је и ново игралиште 
у центру Куле. Председник Судијске 
комисије ФСС Дејан Сантрач уручио 
је опрему фудбалским клубовима 
„Кула“ и „Липар“. У току је чишћење 
сметлишта у Липару, а до следеће 
године и санирање свих депонија.

Министар Зоран Гајић посетио је 
спортску халу у Црвенки, директор 
Вода Војводине Срђан Кружевић 
разговарао је са општинским руко-
водством, а министар Горан Весић 
посетио је Фестивал науке и обишао 
радове на путу Руски Крстур - Круш-
чић. Посетили су нас и Бранислав 

Недимовић, Дејан Томашевић, Маја 
Гојковић, Вања Удовичић...

21. свилајНац
обновА школе 
у тропоњу

Одржан је Пети свилајначки по-
лумаратон, чији је промотер била 
Оливера Јевтић, једна од најбољих 
маратонки Европе свих времена и 
учесница пет Олимпијади. Општи-
на је потписала уговор о енергет-
ској санацији објеката од јавног 
значаја са Министарством рудар-
ства и енергетике, a ова средства 
биће употребљена за уградњу 
нове столаријe, грејања, расвете и 
фасаде на школи у Тропоњу.

22. алибуНар
Акције уређењА

Активисти МО Иланџа, МО Вла-
димировац и МО Добрица разго-
варали су са грађанима и делили 
промотивни материјал на штан-
довима. Прослављени кошаркаш 
Марко Кешељ посетио је Рукомет-
ни клуб „Будућност“ у ОШ „Брат-
ство и јединство“ и уручио 10 
лопти. Дом здравља, уз помоћ ло-
калне самоуправе, набавио је нову 
медицинску опрему. чланови МО 
Алибунар очистили су пут у Ли-
повачкој улици, у близини изле-
тишта Шица. На предлог мештана, 
уз помоћ ЈКП „Универзал“ и локал-
не самоуправе, уређује се прилаз 
старом гробљу у Алибунару.

23. велика ПлаНа
уклАњАње дивље 
депоније

Потпредседница Главног одбо-
ра СНС Ирена Вујовић посетила 
је активисте нашег ОО. Асфалти-
ран је пут од Радовањског луга 
до Цариградског друма. У току је 
уклањање дивље депоније и из-
градња пута до језера Кудреч 2. 
Настављена је додела подстицај-
них средстава за пољопривред-
нике. У Крњеву су одржани Ми-
хољски сусрети села. Национални 
ансамбл „Коло“ одржао је концерт 
поводом Дана ослобођења у Дру-
гом светском рату. Полагањем ве-
наца, обележена је 105. годишњи-
ца ослобођења у Првом светском 
рату. Активисти и функционери 
СНС организују разговор са грађа-
нима на штандовима. 

7. Ниш

комунАлно уређење и реконструкције

16. Нишка бања
обилАзАк стАновникА у 
удАљеним селимА

чланови Савета за здравство 
посетили су становнике удаљених 
села и разговарали о њиховим пот-
ребама.

17. ражањ
трибинА о женАмА нА 
селу

У организацији ОО, одржана је 
трибина „Жене у руралном под-
ручју“ којој је, поред жена из Ражња, 
присуствовала и чланица Главног 
одбора СНС Маја Поповић.

Као што је договорио председник Алек-
сандар Вучић на састанку са мештанима 
Брзог Брода, кабл струјног далековода, 
који ЕМС гради у Нишу, ићи ће подзем-
но кроз насеље Брзи Брод. Од 1. децембра 
38.000 пензионера имаће бесплатан превоз 
у Нишу. Почело је уређење међублоковског 
простора на више локација. Градоначелница 
Драгана Сотировски разговарала је са жи-

тељима улице Максима Горког о комунал-
ном уређењу и реконструкцији игралишта и 
паркинга. На Винику је обишла радове на из-
градњи пет улица, а на Делијском Вису до-
говорила је решавање имовинских односа са 
суграђанима који асфалт чекају деценијама. 
Град је издвојио 30 милиона динара помоћи 
за санацију зграда. У току је реконструкција 
пијаце Криве ливаде, а очишћена је Габрова-

чка река. Министарка Маја Поповић и гра-
доначелница Сотировски обишле су радове 
на некадашњој касарни, а будућој Палати 
правде. Ниш је добио још један вртић, трећи 
за три године. Заједно са страначким коле-
гиницама, Драгана Сотировски говорила је 
о женама у политици, а Јелена Жарић Кова-
чевић о повећању пензија и једнократним 
давањима.

9. ГаџиН ХаН
превентивни прегледи

У Дому здравља организова-
ни су превентивни здравствени 
прегледи суграђана. Очекује се 
пуштање у рад Хале спортова у 
Гаџином Хану и завршетак вели-
ког пројекта у Доњем Душнику.

14. црвеНи крст
рАзговор сА мештАнимА
Активисти Савета за здрав-

ство разговарали су са мешта-
нима околних села и градских 
насеља о квалитету здравствене 
заштите. чланица Председни-
штва СНС Јелена Танасковић 
обишла је пољопривредна газ-
динства у Сечаници и разгова-

рала са пољопривредницима. 
Потпредседница Главног одбора 
СНС Невена Ђурић и кандидати 
са листе „Александар Вучић-Ср-
бија не сме да стане“ Љубица 
Вранеш, Јелена Мадић и Дејан 
Томашевић дружили су се са ом-
ладином.

чланови Уније младих ОО орга-
низовали су трибину „час патрио-
тизма - Да се не заборави“ на којој 
је говорио пензионисани гене-
рал-пуковник Војске Југославије 
Владимир Лазаревић. чланице 

Уније жена организовале су чајан-
ку којој су присуствовале чланице 
Председништва и Главног одбора 
СНС Дарија Кисић, Стана Божо-
вић, Драгана Сотировски и Јелена 
Жарић Ковачевић.

15. ПаНтелеј
дружење уз чАј

Чланови ОО 
СНС организо-
вали су чајан-
ку, на којој је 
са женама раз-
говарала чла-
ница Председ-
ништва СНС 
Јелена Жарић 
Ковачевић.

12. дољевац
чАјАнкА сА јеленом жАрић ковАчевић

8. мерошиНа
АсфАлтирАње улицА

13. сврљиГ
пут у дрАјинцу

У току је изградња пута од 300 метара, који пролази крај цркве 
Светог Николе у центру села Драјинац.

10. Палилула
обилАзАк нАсељА

чланови Савета за здравство 
обишли су житеље више пали-
лулских насеља. Активисти МО 
Делијски вис уредили су међуб-
локовски простор у улици Љубо-
мира Николића.

11. медијаНа
сА грАђАнимА 
нА штАндовимА

18. Нови сад

изгрАдњА 
две школе

Положени су венци на Спомен крст 
палим борцима од 1912-1918. године. 
Покрајински секретар Дане Баста и градо-
начелник Милан Ђурић обишли су ЈП СПЦ 
„Војводина“, где је реконструисан под у ма-
лој сали. У току је изградња школе „Милош 
Црњански“, а почиње и изградња школе 
на Југовићеву. Такође, ОШ „Лаза Костић“, 
као заједнички пројекaт Покрајинске владе 
и Града, ускоро добија нову фискултурну 
салу. Градоначелник Ђурић и председник 
Покрајинске владе Игор Мировић обишли 
су радове на изградњи парка код СПЕНС-
а. Градоначелник Ђурић посетио је Буди-
саву, где су окончани радови на објекту 
Месне заједнице, и Ветерник, где је у току 
изградња новог коловоза. Обележена је 
слава Новог Сада, Свети Георгије. Градо-
начелник Ђурић, министар Горан Весић и 
представник кинеске компаније „Шадонг“ 
Џуанг Јонг потписали су Меморандум о 
разумевању за изградњу моста са приступ-
ним саобраћајницама на постојећим стубо-
вима моста „Франц Јозеф“. Активисти свих 

месних одбора свакодневно разговарају са 
суграђанима. Активисти МО Петроварадин 
2 обрадовали су породицу Родић фрижи-
дером. Организован је излет за пензионере 
МО Раднички у Бач. Активисти МО Сајло-

во уручили су породици Атанасијевић се-
диште за новорођенче. На Међународни 
дан детета, активисти МО Слана бара 
обишли су породицу Ковач и однели им 
пригодне поклоне.

20. вршац
први корАк кА изгрАдњи олимпијског бАзенА
Министарство културе одобри-

ло је средства за заштитне радо-
ве на мањем дворцу Лазаревић 
у Великом Средишту. Државни 
секретар Марко Кешељ уручио 
је спортску опрему одбојкашком, 
стонотениском и стрељачком клу-
бу. У циљу превенције нелегалног 
одлагања отпада и спречавања 
настанка дивљих депонија, Град је 
поставио високотехнолошке каме-
ре на две локације. Дом здравља 
Вршац организовао је превентивне 
прегледе у Куштиљу. Асфалтира-
но је 400 метара улица у Месићу 
и три крака главне улице у Ватину. Скупштина 
града донела је одлуке у циљу  изградње за-
твореног олимпијског базена. Почео је са радом 
нови објекат Предшколске установе „Чаролија“. 
На вршачки аеродром допремљен је хеликоптер 

„Белл 206“, у склопу унапређења обуке у Тренинг 
центру Ваздухопловне академије. У току је фи-
нална фаза изградње приступних саобраћајница 
Индустријској зони „Север“. Центар за социјални 
рад обележио је низом активности 16 дана акти-
визма у борби против насиља над женама.

У току је реконструкција нис-
конапонске електричне мреже у 
Горњој Расовачи, а у Арбанасцу 
завршава се асфалтирање пута 
до Ђуревца. Отворена је нова 
предшколска група у Азбрес-

ници. чланица Председништва 
СНС Маја Гојковић разговарала 
је на чајанци са више од 60 жена 
о родној равноправности, тради-
цији, култури овога краја и зна-
чају оснаживања жена на селу.

Дружили смо се са грађанима 
на штандовима и делили „СНС 
Информатор“ и други страначки 
промотивни материјал.

ПРЕДСЕДНИК ПОКРАЈИНСКЕ ВЛАДЕ ИГОР 
МИРОВИћ И ГРАДОНАчЕЛНИК НОВОГ САДА 

МИЛАН ЂУРИћ НА ПОЛАГАњУ КАМЕНА-ТЕМЕЉЦА
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25. иНЂија
посетА вучевићА 
и орлићА

Председник Српске напредне 
странке Милош Вучевић посетио је 
Бешку и разговарао са члановима 
и симпатизерима странке. Такође, 
кандидат листе „АЛЕКСАНДАР 
ВУчИћ - Србија не сме да стане“ 
Владимир Орлић разговарао је са 
страначким активистима у чорта-
новцима. Активисти ОО, на неко-
лико локација, одржавали су штан-
дове и дружили се са грађанима.

26. бела ПалаНка
дАн љубАзности

чланови ОО СНС обележили 
су Дан љубазности. Први на листи 
„Александар Вучић - Бела Паланка 
не сме да стане“ Горан Миљковић 
и кандидат за одборника Миро-
слав Маринковић, заједно са пред-
ставницима омладине, обишли су 
самачка домаћинства, кориснике 
службе Помоћ у кући и социјално 
угрожене породице, и уручили им 
пригодне поклоне. Ову активност 
подржале су и кандидаткиње са ли-
сте „Александар Вучић - Србија не 
сме да стане“ Невена Ђурић и Оља 
Митровић, а сви поклони обезбеђе-
ни су из личних средстава.

27. куЧево
обилАзАк рАдовА

Председник Општине Иван 
Рајичић, са сарадницима, обишо 
је радове на поплочавању тро-
тоара у улици Светог Саве и на 
асфалтирању улице Драгољуба 
Јовановића. Свечано су подељени 
уговори за подстицај у области 

пољопривреде. Угостили смо де-
легацију из Румуније, коју су чи-
нили представници Асоцијације 
јавног управљања и стручњаци из 
области паметних градова. Рајичић 
је дочекао министра Горана Весића 
на новоасфалтраном путу од Ку-
чева до Петровца на Млави, као и 
министра трговине Томислава Мо-
мировића у винарији „Пруна“.

30. Пожаревац
посете селАковићА и 
гојковић

Полагањем венаца на споменик 
Српском војнику, обележен је Дан 
примирја у Првом светском рату. 
Дан просветних радника обеле-
жен је доделом признања за ре-
зултате у васпитно-образовном 
раду. Министар Никола Селако-
вић обишао je Центар за социјални 
рад, а градоначелник Саша Павло-

вић истакао је да је локална само-
управа за куповину и адаптацију 
зграде издвојила око 60 милиона 
динара. Селаковић је посетио и ГО 
СНС, где је присуствовао пријему 
грађана. чланица Председништва 
СНС Маја Гојковић присуствовала 
је дружењу са дамама, у организа-
цији Уније жена и ГО СНС.

31. краГујевац
АсфАлтирАње улицА и 
путевА

Деца у насељу Корићани 
добила су ново игралиште. Ас-
фалтиран је пут у Маслошевцу, 
путеви чумић-Горње Јаруши-
це и Угљаревац-Мала Врби-
ца, улице Три липе и Грбина у 
Поскурицама, Жичка у чумићу, 
улице Мостарска, Љубице Фи-
липовић и Горанска у Бресни-
ци, Дечанска у центру града, 
као и пешачка стаза у Корића-
нима. Председница Владе Ана 
Брнабић обишла је Центар 
изврсности са Националном 
банком матичних ћелија, у чију 
је изградњу држава уложила 
18 милиона евра. У присуству 
министра Николе Селаковића, 
отворен је Дневни боравак за 
лица са инвалидитетом, чију је 
изградњу финансирала Агро-
маркет фондација. Крагујевац 
је добио бетонски скејт парк у 
Великом парку. Министар Ми-
лош Вучевић отворио је рекон-
струисан Трг војводе Радомира 
Путника. Отворена је изложба 
графика Пабла Пикаса. Потпи-
сан је уговор за изградњу нове 
зграде вртића. Активисти свих 
месних одбора организовали 
су трибине, зборове грађана, 
дружења, посете сеоским до-
маћинствима, поделу промоти-
вног материјала.  

Косово и Метохија
нАстАвићемо улАгАњА у школе и вртиће нА ким

35. леПосавић
домови зА породице 
рАкићевић и вуловић

Председник Србије Алексан-
дар Вучић угостио је ученике и 
наставнике ОШ „Свети Сава“ из 
Жеровнице у Општини Звечан 
и посебно се захвалио њиховим 
родитељима, који чувају своју 
отаџбину упркос тешким услови-
ма у којима живе. Поручио је да 
ће држава наставити да помаже 
народ у јужној покрајини и да ће, 
након изградње три нове школе и 
пет вртића, као и обнове 29 школа 
на  КиМ, наставити са улагањима.

„Наставићемо колико је, у го-
тово немогућим условима, мо-
гуће, да улажемо у ваш напре-
дак. За музички кабинет за који 
сте ме питали, рачунајте да је 
решено. То је ситница, у претхо-
дне три године смо урадили три 
потпуно нове школе, пет вртића 
и обновили 29 школа“, истакао је 
председник Србије.

32. косовска камеНица
грАђевински мАтеријАл зА Алексиће

Помоћница директора Кан-
целарије за КиМ Светлана 
Миладинов посетила је сед-
мочлану породицу Алексић у 

Ранилугу, која је добила помоћ 
у грађевинском материјалу, а 
деца лаптоп, школски прибор и 
слаткише.

34. обилић
кућА зА АђАнчиће

Две вишечлане породице 
Ађанчић у Бабином Мосту до-
биће нову, двоспратну кућу, 
која ће бити изграђена сред-

ствима Канцеларије за Косово и 
Метохију. Средином новембра, 
положен је камен-темељац за 
њихов нови дом.

33. косовска 
митровица
пријем зА студенте
Студенти Приштинског уни-

верзитета са привременим се-
диштем у Косовској Митровици 
присуствовали су пријему код 
председника локалне самоуправе 
Ивана Запорошца. Такође, Запо-
рожац је изразио отвореност за 
сарадњу са ромском заједницом 
и обавезао се да ће се радити на 

томе да им се побољша квалитет 
живота. У организацији Универ-
зитета, а под покровитељством 
Привременог органа, у Хали 
спортова отворено је такмичење 
у футсалу, кошарци, одбојци, 3×3 
и е-спортовима. Свечано је обе-
лежен Дан превремено рођене 
деце.

Заменик директора Канцела-
рије за КиМ Борислав Тајић и 
помоћница директора Канце-
ларије Јелена Стојковић посе-
тили су породице Ракићевић и 
Вуловић у селу Вуча, којима ће 
се изградити куће средствима 
Канцеларије за КиМ. Обишли 

су и четири моста у Лепоса-
вићу, од којих су три новоиз-
грађена, а један саниран сред-
ствима Канцеларије за КиМ. Та-
кође, обишли су и нови мост у 
селу Мекиниће, који се срушио 
у бујичним поплавама Дренске 
реке.

24. зрењаНиН
посетА милошА вучевићА 
и мАје гојковић

Председник СНС Милош Ву-
чевић разговарао је са члано-
вима и симпатизерима ГО СНС, 
а чланица Председништва 
Маја Гојковић, уз чај у хотелу 
„Војводина“, разговарала је са 
Зрењанинкама. Активисти МО 
Доситеј Обрадовић уредили 
су дечије игралиште у Шеће-
ранској улици, а активисти МО 
Банатски Деспотовац посадили 
су саднице дрвећа у централ-
ном парку. Одржани су пријеми 
грађана у Зрењанину и Перле-
зу. Асфалтирана је Улица војво-
де Стевана Книћанина у Кнића-

нину и реконструисан је атар-
ски пут Орловат-Ботош. Град је 
издвојио средства за очување 
и унапређење уметничких 
заната. У Белом Блату отво-
рен је Словачки матични дом. 
Председник Спортског савеза 
Србије Давор Штефанек уру-
чио је комплете спортске оп-
реме и реквизита спортистима 
у Томашевцу. Градоначелник 
Симо Салапура разговарао је са 
мештанима Лазарева. Уручено 
је 40 ауто-седишта за бебе, а 
Салапура је најавио изградњу 
новог вртића на Багљашу.

29. лебаНе
помоћ сугрАђАнимА

Поводом Међународног 
дана особа са инвалидитетом, 
активисткиње Актива жена 
обишле су суграђанку за коју 
су сазнале да су јој потреб-

на инвалидска колица. Као 
озбиљне и одговорне грађан-
ке, решиле су да помогну и из 
личних средстава набавиле су 
колица.

28. власотиНце
тренинг центАр зА дуАлно 
обрАзовАње
У Техничкој школи по-

чела је реконструкција 
и доградња радионица 
које ће прерасти у трениг 
центар за дуално обра-
зовање, један од чети-
ри у Србији. Мост преко 
Јужне Мораве на улазу 
у Власотинце, стар чи-
тав један век, ускоро ће 
постати прошлост. Тен-
дер за израду пројекта је 
завршен, а следи тендер 
за извођење радова. За-
вршава се реконструкција 
11 километара локалних 
путева.

36. сомбор
обилАзАк кАпитАлних рАдовА

Градоначелник Антонио Ратковић уприличио је добродошлицу мини-
стру Горану Весићу, поводом почетка изградње друге фазе пројекта „чис-
та Србија“ у Станишићу. На Градском базену отворен је спа и велнес цен-
тар. Радове на Индустријској зони обишли су градоначелник Ратковић, 
покрајински секретар Александар Софић и директор Развојне агенције 
Војводине Дарко Буљешевић. У оквиру пројекта „Волонтери без граница“, 

реализоване су услуге пружања терапија од стране 60 ученика трећег и 
четвртог разреда физиотерапеутског смера уз надзор професора. Мини-
стри Даница Грујичић и Горан Весић обишли су пацијенте повређене у 
судару возова у близини Оџака. Свечано је обележена годишњица Батин-
ске битке. Поводом обележавања Дана просветних радника, додељена су 
признања. У току је асфалтирање улица у граду и у насељима. Посетили 
су нас страначки функционери Владимир Орлић, Никола Селаковић, Маја 
Гојковић, Вања Удовичић. Наши активисти свакодневно су разговарали 
са грађанима на штандовима, а повереник Антонио Ратковић примао је 
грађане у страначким просторијама.
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38. србобраН
нови мАмогрАф 
и рендген

Дом здравља добио је нови ма-
мограф и рендген апарат, два ана-
логна апарата са конфигурацијом 
која слику претвара у дигиталну 
форму врхунског квалитета, висо-
ке резолуције и изузетне транспа-
рентности и визуелизације, што је 
посебно важно за праћење проме-
на код дојке. Једнако важно је да 
више нема болног прегледа, какав 
је био код претходног апарата, 
што су потврдиле и прве пацијент-
киње.

39. Горњи 
милаНовац
дечији пАрк у нАсељу 
ивице

У присуству министра Алек-
сандра Мартиновића и начелника 
Моравичког округа Марка Паре-
зановића, отворен је дечији парк у 
насељу Ивице. Дом здравља прима 
у стални радни однос 13 лекара, 
22 медицинске сестре, техничко 
особље, административне радни-
ке... Такође, Општој болници до-
дељена су 26 уговора на неодређе-
но време. Као што смо обећали, 
пре зиме завршава се асфалтирања 
улице Младена Жујовића и Пред-

рага Јевтића, а завршени су водо-
вод, кишна и фекална канализа-
ција у улицама Душана Дугалића и 
Младена Жујовића. У Лозњу је ас-
фалтиран пут. Председник Општи-
не Дејан Ковачевић разговарао је 
са суграђанима на штанду и дру-
жио се са привредницима из чачка 
и Горњег Милановца.

40. Петровац 
На млави
обновА улицА и јАвних 
површинА

Председник ОО СНС Душко 
Нединић, са сарадницима, обишао 
је завршене радове на асфалти-
рању улица и завршене радове на 
уређењу јавних површина у насељу 
Мало Лаоле. Средства су обезбеђе-
на из Програма за развој пословне 
инфраструктуре Министарства 
привреде и из општинског буџета.

43. мали иЂош
обилАзАк сугрАђАнА

Директор млађих селекција 
ФСС Никола Лазетић посетио је 
фудбалске клубове из Ловћенца 
и Фекетића, и уручио им спортску 
опрему. Министар Горан Весић 
посетио је породицу Бабин из Фе-
кетића. Активисти ОО обишли су 
суграђане који славе Митровдан и 
Аранђеловдан, честитали славу и 
уручили пригодне поклоне.

44. владимирци
посетА миленкА
 јовАновА

члан Председништва СНС Ми-
ленко Јованов посетио је ОО СНС 
и разговарао са активистима. 
чланови ОО обишли су све месне 
одборе и поделили пакете помоћи 
социјално угроженим породицама, 
а редовно одржавају штандове и, 
уз поделу страначког промотивног 
материјала, разговарају са грађа-
нима. Асфалтиране су деонице пута 
у МЗ Кујавица, Драгојевац, Прово 
и Звезд. Пошумљено је приобаље 
реке Врбићанке и постављена је 
нова улична расвета у МЗ Матије-
вац, Белотић, Крнуле и Мровска. 
Потписан је уговор са Министар-

ством за бригу о селу о додели 
средстава за куповину минибуса за 
превоз сеоског становништва.

45. ПрокуПље
посетА милошА 
вучевићА

Председник СНС Милош Вуче-
вић обишао је Прокупље, где је 
разговарао са председником ГО 
СНС Дарком Лакетићем и број-
ним члановима и симпатизерима 
странке.

46. смедерево
зубнА АмбулАнтА 
у колАримА

У МЗ Колари почела је са радом 
зубна амбуланта која прима све 
категорије становништва. Амбу-
ланта је опремљена новом стома-
толошком опремом, чију набавку 
је финансирала локална самоу-
права.

47. раЧа
чАјАнкА и дружење

У Саранову је отворено дечије 
игралиште у присуству министар-
ке Дарије Кисић. Нови тобогани, 
љуљашке, клацкалице израђени 

су по највишим стандардима за 
безбедност најмлађих. Изградња 
игралишта резултат је сарадње 
Министарства за бригу о породи-
ци и Општине. чланице ОО орга-
низовале су чајанку на којој су се 
дружиле са чланицом Председни-
штва СНС Иваном Поповић.

49. шид
тортијАдА у беркАсову

Председник ОО СНС Зоран 
Семеновић сваког понедељка и 
четвртка разговара са грађанима у 
страначким просторијама, а члано-
ви ОО сваке суботе друже се са су-
грађанима на штандовима, уз поде-
лу „СНС Информатора“ и рекламног 
материјала. Угостили смо потпред-
седницу Главног одбора СНС Ире-
ну Вујовић, која је присуствовала 
Тортијади у Беркасову. Активисти 
МО Кукујевци, уз јутарњу кафу и 
чај, разговарали са мештанима. 
Потпредседник Главног одбора 
СНС Владимир Орлић разговарао је 
са активистима у Шиду.

50. ковиН
нА поклон још три 
сеоске куће

Обележен је Вуков дан у Биб-
лиотеци „Вук Караџић“. У нацио-
нални пилот пројекат „Свако дете 
има право да одраста здраво“, 
укључене су школе из Баваништа 
и Мраморка. Подовом Дана осло-
бођења, одржана је трибина о рат-
ним хероинама и одата је пошта 
ратницима на Војничком гробљу. 
Принцеза Катарина и хуманитар-
на организација „Лајфлајн“ рено-
вирали су и опремили две учиони-

це у школи у Мраморку. У току је 
попоравка крова на објекту Спе-
цијалне болнице за психијатријске 
болести. Бесповратним средстви-
ма из Програма Министарства за 
бригу о селу за куповину сеоских 
кућа са окућницом, кров над гла-
вом добило је још троје корисника.

51. Голубац
изгрАдњА мостА, 
АсфАлтирАње улицА

Уређени су атарски путеви у 
Голупцу, у дужини од два кило-
метра. У току је изградња моста 
у Голупцу и асфалтирање улица у 
дужини од око 2,5 километара.

52. тител
посетА милошА 
вучевићА

Председник СНС Милош Вуче-
вић посетио је Мошорин, дружио 
се са активистима и поручио да је 
17. децембра избор једноставан - 
број 1 и листа „Александар Вучић 
- Србија не сме да стане“.

53. араНЂеловац
обилАзАк 
пољопривредникА

Председник Општине Бојан 
Радовић посетио јe домаћинство 
Драгољуба Бојовића у Стојни-
ку, који је искористио право на 
општинске субвенције и добио 
поврат дела новца за куповину но-
вог трактора. Радовић је обишао 
пољопривреднике и у другим мес-
ним заједницама. Потписан је уго-
вор за изградњу вртића у Аранђе-
ловцу. Основан је Фонд за развој 

пољопривреде, у сарадњи са Ди-
вац фондацијом, УСАИД-ом и Ре-
гионалном агенцијом за економ-
ски развој. У току је велика акција 
радова на путној инфраструктури. 
чланови и функционери СНС сва-
ког дана обилазе радове, разгова-
рају са суграђанима и покушавају 
да реше њихове проблеме.

55. сремски 
карловци
поделА 
„снс информАторА”

Одржан је састанак ОО СНС, а 
наши активисти дружили се са су-
грађанима уз кафу и поделу промо 
материјала и „СНС Информатора“.

56. десПотовац
обилАзАк нАјстАријих 
сугрАђАнА

Председник Општинског одбо-
ра СНС Деспотовац Никола Ни-
колић обишао је неке од наших 
најстаријих суграђана и уручио им 
скромне поклоне, обезбеђене из 
личних средстава.

57. ириГ
стрАнАчкА журкА

Државни секретар Марко Ке-
шељ и председник Општине Тихо-
мир Стојаковић обишли су Женски 
клуб за дизање тегова у Врднику и 
Фудбалски клуб у Иригу. Поводом 
Дана општине, одржана је свечана 
седница СО. Вања Удовичић оби-
шао је шаховски клуб „Цар Урош“ у 
Јазаку. Прослављена је Винска нова 
година - Мачков дан младог пор-
тугизера. Легализован је објекат 
Дома културе, што је први корак ка 
његовој реконструкцији. Општина 
је донирала две нове радне маши-
не за ЈП „Комуналац“. Одржане су 
страначке журке у Врднику и Ири-
гу, уз музику и вечеру.

58. жабари
АсфАлт у три улице

У месту Ореовица, општинским 
средствима асфалтиране су улице 
Краља Петра Првог Карађорђе-
вића, Богомира Милановића и 
Војислава Илића-Млађег.

59. ада
ускоро кружни ток

Министар Горан Весић обишао 
је завршну фазу изградње оби-
лазнице Ада-Мол. Изградњом 
кружног тока циљ нам је да се 
теретни и пролазни саобраћај 
скрене из насеља и наше место 
учини безбеднијим. Инвестицију 
финансирају Министарство грађе-
винарства, Општина и Прва и Дру-
га МЗ. Од 2020. године, заједно 
са републичком и покрајинском 
владом, вредност наших заврше-
них, започетих и још незапочетих 
а уговорених, и ускоро започетих 
инвестиција износи око 7,5 ми-
лијарди динара .

60. НеГотиН
11 лекАрА приступило 
снс-у

Тринаест младих предузетни-
ка започело је сопствени биз-
нис захваљујући субвенцијама. 
Председник Општине Владимир 
Величковић уручио је уговоре и 
истакао да се ове године изашло 
у сусрет свима који су желели да 
на овај начин покрену сопствени 
бизнис. Такође, захваљујући ре-
публичком буџету, још 17 младих 
предузетника отворило је пре-
дузетичке радње. Лука Петро-
вић, члан Председништва СНС и 
координатор за источну Србију, 
и Владимир Величковић, пред-
седник ОО, поздравили су нове 
чланове странке, 11 лекара спе-
цијалиста.

37. врњаЧка бања
селАковић рАзговАрАо 
сА АктивистимА

42. трстеНик
АнА брнАбић нА штАнду 
сА сугрАђАнимА

54. црНа трава
посетА дАрије кисић

48. лајковац
посетА влАдимирА орлићА

41. сремска митровица
посетА председникА кипрА
Поводом Дана ослобођења града у Другом свет-

ском рату, венце су положиле бројне делегације, а 
поводом Митровдана, Дана града и градске славе, 
одржана је свечана академија на којој су уручена 
највиша градска признања. Радове на реконструк-
цији позоришта обишли су председник Покрајинске 
владе Игор Мировић и градоначелница Светлана 
Миловановић. Галерија „Лазар Возаревић“ обеле-

жава 50 година постојања. Након више од три де-
ценије од проналаска у Срему, златни аварски појас, 
који вреди више од милион евра, према процени 
Института за археологију у Београду, приказан је 
први пут у Музеју Срема. Председник Кипра Никос 
Христодулидес, амбасадор Кипра у Србији и српски 
амбасадор на Кипру посетили су фирму „Mitsides 
Point“, која послује у Сремској Митровици.

Члан Председништва СНС 
Никола Селаковић присуство-
вао је трибини у Грачацу. Одр-
жани су састанци свих месних 
одбора, као и састанак Уније 
жена. Председник СО Врњач-
ка Бања и потпредседник ОО 
СНС Иван Радовић подржао је 
акцију добровољног давања 
крви. Општина је наставила ре-
ализацију програма ROMACTED 
II, у оквиру Савета Европе и Ев-
ропске комисије. Председник 
Општине Бобан Ђуровић уручио 
је десет тримера, у циљу еко-
номског оснаживања припадни-
ка ромске популације. У оквиру 
овог програма, адаптиран је и 
опремљен дневни боравак за 
децу у школи у Подунавцима и 

додељен је грађевински мате-
ријал за четири ромске породи-
це. У сарадњи са Комесаријатом 
за избеглице, уручено је огревно 
дрво за 69 избеглих и интерно 
расељених лица, а три породице 
добиле су и новац за куповину 
кућа са окућницом. Породици 
Ралевић из Новог Села, чије је 
домаћинство пострадало у јун-
ским поплавама, уручена је бела 
техника. Канцеларија за младе, 
Општина, Министарство тури-
зма и омладине огранизовали су 
бесплатне обуке за младе од 17 
до 35 година за дефицитарна за-
нимања за која постоји потреба 
на тржишту рада. Асфалтирано 
је више путева у Врњачкој Бањи, 
Штулцу и Руђинцима.

Чланица Председништва 
СНС Ана Брнабић посетила је 
наш одбор и, заједно са акти-
вистима, делила пропагандни 
материјал и разговарала са Тр-

стеничанима на инфо пултеви-
ма на Зеленој пијаци. Чланице 
Уније жена организовале су 
здравствене трибине за жене у 
сеоским срединама.

Председник ОО Андрија 
Живковић и потпредседник Ми-
лош Грчић одржали су састанак 
са чланством у дому МЗ Јабучје. 
Такође, одржан је и састанак са 
активистима свих месних одбо-
ра. Посетио нас потпредседник 
Главног одбора СНС Владимир 
Орлић и разговарао са акти-

вистима. Активисти су редовно 
одржавали штандове, делили 
„СНС Информатор“ и пропа-
гандни материјал у виду кален-
дара, хемијских оловака, упаља-
ча, привезака... Асфалтирани 
су путеви у МЗ Врачевић, Доњи 
Лајковац и Бајевац, а радове је 
обишао председник Живковић.

Општину Црна 
Трава посетила је ми-
нистарка за бригу о 
породици и демогра-
фију Дарија Кисић 
Тепавчевић. Поред 
састанка са руко-
водством, обишла је 
и породицу са ше-
сторо деце Тамаре 
Перовић и Перице 
Николића. Органи-
зовали смо одлазак 
ученика ОШ „Алек-
сандар Стојановић“ 
на фудбалску утак-
мицу репрезентације 
Србије и Бугарске у 
Лесковцу, на стади-
ону ФК Дубочица.



36  |  СНС ИНФОРМАТОР 49/2017

гРАД БЕогРАД БРИГА О ГРАЂАНИМАИНТЕРВЈУ
28|  СНС ИНФОРМАТОР 124/2023

СНС ПАНОРАМА
61. ПећиНци
реконструкцијА путевА

Министар Горан Весић и пред-
седник Општине Синиша Ђокић 
обишли су пут Сремски Михаље-
вци-Карловчић, чију реконструк-
цију је финансирало Министар-
ство грађевинарства. Министар-
ство је финансирало и реконструк-
цију пута Прхово-Шимановци. 
„Следеће године ћемо у Општину 
Пећинци уложити више од ми-
лијарду и по динара, и урадити 
више од 50 километара локалних 
путева“, рекао је Весић.

62. кикиНда
суфинАнсирАње 
куповине бицикАлА

Град Кикинда расписао је јавни 
конкурс путем којег ће суфинан-
сирати куповину нових бицикала. 
Субвенција износи 10.000 динара 
по бициклу. У току је изградња 
кружног тока у Башаиду. Рекон-
струисан је спољни фудбалски 
терен у ОШ „Жарко Зрењанин“. 
У току је изградња атмосферске 
канализације у деловима улица 
Душана Васиљева, Јаше Томића, 
Браће Лаковић и Семлачке. Завр-
шава се реконструкција крова згра-
де Културног центра у Кикинди.

63. Прибој
обновА глАвне улице у 
стАром делу грАдА

Фабрика аутомобила Прибој, не-
када највећа фабрика привредних 
возила на Балкану, обележила је 
70 година постојања и рада. Главна 
улица у старом делу града, Улица 
12. јануара, чија је реконструкција 

кренула пре две године, ускоро 
ће, највећим делом, бити у новом 
руху. Завршен је пут Прибојска 
Бања - Јармовац, асфалтирана су 
два километра пута за Потоке у МЗ 
Прибојска Голеша и гради се пут од 
границе са Црном Гором. Житељи 
улице Боре Пензића добиће воду 
из градског водовода.

66. Нова црња
бољА безбедност деце у 
сАобрАћАју

У циљу боље безбедности деце 
у саобраћају, Општина је обезбе-
дила 73 ауто-седишта за бебе и 44 
седишта за вожњу деце бициклом, 

која су уручена суграђанима који 
су за њих конкурисали и који су ис-
пунили услове за доделу. 

67. беЧеј
посетА стрАнАчких 
функционерА

Покрајинска влада обезбедила 
је средства за ликвидацију бушо-
тина на отвореним базенима, за 
које није постојала никаква доку-
ментација. Општина и ове године 
организује акцију „Буџет по мери 
грађана, и ти се питаш“, са циљем 
да укључи грађане у процес плани-
рања буџета и реализације инвес-
тиција. чланица Председништва 
СНС Маја Гојковић и председник 
Општине Вук Радојевић посетили 
су Удружење жена у Бачком Гра-
дишту и дружили се са њима на 
чајанци. члан Председништва СНС 
Никола Селаковић разговарао је 
са активистима нашег ОО, а члан 
Председништва Петковић дружио 
се са пензионерима.

68. ПлаНдиште
поклон вАучери зА млА-
де спортисте

Председник Општине Јован Ре-
пац потписао је уговор о санацији 
објекта ФК „Слога“. Активисти МО 

Маргита прикључили су се акцији 
уређења јавних површина у свом 
месту. Председник ОО Мирослав 
Петровић и заменик Јован Репац 
уручили су ваучере за куповину 
спортске опреме члановима јуни-
орског тима СД „Плантекс“ и чла-
ницама младе женске фудбалске 
селекције. Средства су обезбеђена 
из личних донација активиста и 
симпатизера cтранке. чланови МО 
Пландиште организовали су штанд 
на којем су разговарали са грађа-
нима. Одржане су традиционалне 
манифестације - Вече међународне 
толеранције и Нај-пита.

71. беоЧиН
поделА бицикАлА

Активисти ОО разговарали са 
суграђанима на штандовима уз 
поделу промотивног материјала. 
чланови МО Луг, Бразилија, Бео-
чин село и Беочин град поделили 
су бицикле породицама са децом. 
Активисти МО Свилош поставили су 
клима уређај у амбуланти у Свило-
шу, а активисти МО Раковац насули 
су Карађорђеву улицу у Думбову. 
Председник ОО Драган Самарџић 
разговарао је са грађанима у МО че-
ревић и МО Сусек, а Биљана Јанко-
вић организовала је пријем грађана 
у страначким просторијама.

65. зајеЧар
председник вучић обишАо нови стАдион
Председник Србије 

Александар Вучић 
и председник УЕФА 
Александар Чефе-
рин обишли су ново-
изграђени стадион 
„Краљевица“ у Зајеча-
ру. Свечаности су при-
суствовали и председ-
ник Републике Српске 
Милорад Додик, гра-
доначелник Љубљане 
Зоран Јанковић, ми-
нистар спорта Зоран 
Гајић, градоначелник 
Зајечара Бошко Ничић 
и председници општина Књаже-
вац, Бољевац и Сокобања. Члани-
це Уније жена одржале су здрав-
ствену трибину. Чланица Пред-
седништва СНС Дарија Кисић 
разговарала је са пензионерима, а 
наши активисти дружили су се са 

суграђанима на штандовима. За-
вршава се реконструкција Дечијег 
одељења Здравственог центра. 
Министарка Кисић и градоначел-
ник Ничић обишли су вртић „Сви-
тац“, који ће бити реконструисан 
средствима Министарства и Гра-

да. Почела је реконструкција пута 
од Великог Јасеновца ка желез-
ничкој станици Табаковац, пута 
Гамзиградска бања - Гамзиград, 
пута Грлишка река - Грлиште, као 
и асфалтирање Сићевачке, Ми-
шарске и Власинске улице.

71. беоГрад

рАзговори сА грАђАнимА широм беогрАдА

О Повереница ГО СНС Бeоград Ана Брнабић разговарала је са грађанима 
и активистима на платоу испред пијаце Бањица

О Кандидаткиња са листе „АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да 
стане“ Весна Видовић и члан Главног одбора СНС Михаило Јовановић 
разговарали су са омладином о положају младих у Србији, о младима у 
ИТ сектору, али и о подршци коју добијају од председника Александра 
Вучића да се активније укључе у политику.

О Кандидат са листе „АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ 
Александар Мирковић разговарао је са грађанима на Старом граду. О Кандидат са листе „АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ 

Александар Мирковић разговарао је са грађанима Раковице у Парку ја-
панско-српског пријатељства на Миљаковцу.

О Најстаријим суграђанима дугујемо највећу захвалност за све што су 
урадили за Београд и Србију, поручили су кандидати са листе „АЛЕК-
САНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ Александар Мирковић и Жи-
ворад Николић.

О Кандидати са листе „АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ 
Марко Кешељ, Весна Видовић, Милан Боснић, Наташа Тасић Кнежевић, 
Михаило Гордић, Ива Штљић, др Зоран Бекић, Сања Керкез и Живорад 
Николић, заједно са омладином ГО СНС Београд, разговарали су са су-
грађанима на шеталишту Београда на води.

О Кандидати са листе „АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ Ива 
Штрљић и Александар Мирковић, заједно са председником ОО СНС Звезда-
ра Марком Попадићем, посетили су две вишечлане породице на Звездари.

О чланица Председништва СНС Јелена Танасковић и кандидат са листе 
„АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ Александар Мирковић 
посетили су пољопривредно домаћинство Драгана Миљуша у Сурчину и 
разговарали са пољопривредницима.

О Поводом Међународног дана студената, кандидати са листе „АЛЕК-
САНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ Весна Видовић, Милан Боснић 
и Александар Мирковић посетили су Драгану Јанковић из Миросаљца у 
Лазаревцу, студенткињу четврте године Правног факултета, и разгова-
рали о положају младих и о пројектима који су од значаја за њих.

О Српска напредна странка посебно је захвална најстаријим суграђанима на 
одговорности према нашој држави, поручиле су потпредседница Главног 
одбора СНС Ана Брнабић и чланица Председништва СНС Дарија Кисић.

69. оПово
борбА против нАсиљА нАд женАмА

64. краљево
Акције помоћи и уређењА
Активисти МО Центар по-

сетили су Александру Ракић и 
уручили поклоне за бебу. Чла-
нице МО Центар разговарале 
су са суграђанима и органи-
зовале здравствену трибину. 
Председник ГО СНС Предраг 
Терзић и Јелена Милојевић 
Ђуновић обишли су породицу 
особе са инвалидитетом Уроша 
Сеничића, који је добио посао 
у Градској управи. Кандидат-
киња за одборницу Јелена 
Вранић учествовала је у акцији 
уређења гробља. Завршена jе 
регулација атмосферске кана-
лизације и уређење канала у 
улици Иве Андрића, а почело је 
уређење десне обале реке Риб-
нице. Кандидат за одборника 
Владимир Баралић обезбедио 
је цреп породици Ратковић из 
Змајевца из сопствених сред-
става. Наши активисти органи-
зовали су штандове, разгова-

рали са суграђанима и делили 
страначки промотивни мате-
ријал. Асфалтиране су улице у 
Сијаћем Пољу и у насељу Браће 
Јовановић. Потпредседница 
Главног одбора СНС Ана Брна-
бић разговарала је са грађани-
ма на трибини у Адранима. Ор-
ганизовани су народни зборови 
у више приградских места. Ом-
ладина је уприличила трибину 
на којој су говорили Невена 
Ђурић и Вања Удовичић. Нашој 
странци приступио је бивши 
фудбалер Црвене звезде и реп-
резентативац Александар Три-
шовић. Члан Председништва 
СНС Братислав Гашић и акти-
висти ГО обишли су мештане у 
насељу Зеленгора, а са грађа-
нима је телефонски разговарао 
председник ИО СНС Дарко 
Глишић. Млади напредњаци 
донирали су огрев Милици и 
Ратку Глувчанину.

Кандидат за народног по-
сланика Марко Кешељ посетио 
је тренинг млађих категорија 
Кошаркашког клуба „Опово 
99“. Поводом међународне 
Кампање „16 дана активизма 
борбе против насиља над же-
нама“, запослени у локалној 

самоуправи организовали су 
симболичну акцију на оповач-
ком мосту, где је у Тамиш баче-
но 26 наранџастих цветова. На-
ранџаста боја је симбол борбе 
против насиља над женама, а 
ове године у Србији је страда-
ло 26 жена.
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СНС ПАНОРАМА

73. барајево
бицикл зА нАјмлАђе

Активисти ОО организовали 
су штандове  на више локација, а 
председник ОО Слободан Адамо-
вић посетио је породицу Виторо-
вић, са петоро деце из Баћевца, и 
уручио им бицикл на поклон, који 
је обезбеђен из личних средстава. 
чланови ОО обишли су породицу 
Петровић из Арнајева и уручили 
фрижидер и пакете са намирница-
ма, обезбеђене из личних средста-
ва. Свакодневно смо разговарали 
на терену са комшијама.

74. вождовац
уређење пАркићА

Активисти свих МО свакоднев-
но разговарају са суграђанима, 
на више локација, уз поделу про-
мотивног материјала. Активисти 
МО Медаковић 3 уредили су клу-
пе у паркићу у свом насељу и, из 
личних средстава, обезбедили 
материјал за поправку. Активисти 
МО Бели Поток уредили су два 
паркића у свом насељу, из личних 
средстава. Офарбали су клацка-
лице и вртешке, покупили смеће, 
ошишали траву и посадили стабла 
трешње и јабуке.

75. враЧар
дружење у рАдионици 
„звуци срцА“

Потпредседник Главног одбора 
СНС Синиша Мали разговарао је 
са грађанима у препуној сали Бе-
оградског драмског позоришта. 
Активисти Савета за социјална 
питања, рад и породицу обеле-

жили су Међународни дан особа 
са инвалидитетом у врачарском 
кафеу и радионици „Звуци срца“, 
у коме раде особе са сметњама у 
развоју. Свакодневно, на више ло-
кација, разговарамо са комшијама 
на штандовима.

77. звездара
зАпочет пројекАт 
гАсификАције

Почела је гасификација ГО 
Звездара, а пројекат гасне мреже 
омогућиће да гас добије до 5.000 
домаћинстава. Наши активисти 
уредили су велики број дечијих 
игралишта и паркова. Наш при-
оритет су свакодневни обилазак 
и разговор са члановима и сим-
патизерима. Организовали смо и 
дружења са пензионерима свих 
месних одбора. Обишли смо вели-
ки број породица које су слабијег 

материјалног статуса и уручили 
им помоћ, обезбеђену из личних 
средстава.

80. лазаревац
помоћ зА нАше 
нАјстАрије

Тијана Давидовац свакодневно 
је одржавала пријеме грађана. Ак-
тивисти Савета за социјална пи-
тања делили су пакете помоћи и ог-
ревно дрво суграђанима са ниским 
примањима, а средства су обезбе-
дили функционери ОО. чланови 
Савета за омладину разговарали 
су са грађанима на штандовима и 
делили „СНС Информатор“.

81. сурЧиН
обилАзАк рАдовА

Александар Шапић и Стеван 
Шуша обишли су радове на рекон-
струкцији Улице Браће Пухаловић. 
Општина је уручила ауто-седишта 
породицама чије су бебе рођене 
у текућој години. Омладинци и 
активисти организовали су штан-

дове у свим насељима и бројне ак-
ције уређења. У центру Добанова-
ца отворена је експозитура банке 
Поштанска штедионица.

82. стари Град
офтАлмолошкА 
сАветовАлиштА

Потпредседник Главног одбора 
Синиша Мали разговарао је са Ста-
рограђанима. Наши функционери 
и активисти редовно обилазе ком-
шије. чланица Главног одбора Ве-
рица Лазић наставила је са одржа-
вањем редовних пријема грађана 
у страначким просторијама. Подр-
жали смо организацију бесплатних 
офталмолошких саветовалишта.

83. соПот
мАмогрАфски прегледи

Током бесплатних мамограф-
ских прегледа, прегледано је више 
од 430 жена. Асфалтирана је Ја-
ворска улица у Неменикућу. Акти-
висти су редовно држали штандо-
ве и обилазили суграђане.

86. Чукарица
сА грАђАнимА нА 
штАндовимА

Легенда српске кошарке Дејан 
Томашевић и секретар ОО СНС 
Никола Аритоновић посетили су 
породице Јовановић, Ђорђевић и 
Хебиљи, и обрадовали децу би-
циклима, које су обезбедили из 
личних средстава. Свакодневно 
смо у комуникацији са грађанима 
на штандовима.

87. младеНовац
доделА Ауто-седиштА

Завршено је асфалтирање 
улице Прокоп у Великој Иванчи 
и почели су радови на рекон-

струкцији улице Вука Караџића. 
У школи у Марковцу уређена 
је фасада и постављена је нова 
столарија. Организована је до-
дела дечијих ауто-седишта за 
више од 200 родитеља. Повере-
ник ОО Андрија чупковић оби-
шао је штандове у центру града 
и разговарао са активистима. 
Председник ОО Милош Петро-
вић посетио је стадион ОФК 
„Младеновац“ и првотимцима 
уручио шушкавце, који су обез-
беђени из личних средстава 
чланова странке. Десеточла-
ну породицу Бошњаковић из 
Сенаје обрадовали смо новим 
бициклом, који је обезбеђен из 
личних средстава чланова ОО. 
Сваког викенда прву јутарњу 
кафу пили смо са комшијама на 
штандовима у центру града.

О Кандидати са листе „АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да ста-
не“ Михаило Гордић и Александар Мирковић и кандидаткиња са листе 
„АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Србија не сме да стане“ Весна Недовић посетили 
су породицу Милосављевић, коју чине отац и мајка - лица са инвалиди-
тетом и две ћерке.

О чланица Председништва Дарија Кисић и кандидаткиња са листе 
„АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ Наташа Тасић Кнеже-
вић посетиле су ромску породицу Симоновић из Обреновца.

О чланица Председништва СНС Јелена Танасковић и кандидаткиња са 
листе „АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ Весна Видовић 
посетиле су пољопривредно домаћинство Горана Радојевића у Кораћи-
ци и разговарале са пољопривредницима.

О чланови Председништва СНС Синиша Мали и Јелена Танасковић и 
кандидаткиња са листе „АЛЕКСАНДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ 
Весна Видовић дружили су се  са женама на Вождовцу.

О чланица Председништва Дарија Кисић и кандидат са листе „АЛЕКСАН-
ДАР ВУчИћ-Београд не сме да стане“ Александар Мирковић посетили су 
породицу Кнежевић из Сопота.

85. савски веНац
бесплАтни прогрАми зА сугрАђАне

Општина је припремила за 
своје суграђане бесплатне кар-
те за позоришне представе, 
бесплатне излете и курсеве ра-
чунарства и енглеског језика. 
40 садница дрвећа засађено је 
у двориштима вртића на Сав-
ском венцу. Општина је обезбе-
дила пакетиће за сву децу до 12 
година. Одржано је предавање 
„Тајне Савског венца и Београ-
да“. На иницијативу грађана, 
постављена је нова расвета у 
стамбеном блоку у Бирчанино-
вој улици. Председник СНС Ми-

лош Вучевић, потпредседнице 
Главног одбора Ана Брнабић и 
Ирена Вујовић, заједно са кан-
дидатима са листе „Александар 
Вучић – Србија не сме да стане“, 
дружили су се са суграђанима. 
Потпредседница Главног од-
бора Ирена Вујовић обишла је 
неколико породица на нашој 
општини. На новом дечјем иг-
ралишту у улици Флоре Сендс 
засађене су 22 саднице дрвећа. 
Наши активисти свакодневно 
разговарају са грађанима на 
штандовима.

78. обреНовац
пројекАт „АсфАлт до свАке куће”

У оквиру пројекта „Асфалт 
до сваке куће“, асфалтирали 
смо некатегорисане путеве и 

улице у МЗ Скела, Грабовац, 
Стублине, Конатице, Јасенак, 
Барич, Трстеница и Рвати.

72. Гроцка
реконструкцијА улицА

Александар Шапић обишао 
је радове на реконструкцији 
вртића у Умчарима и на из-
градњи магистралног водовода 
Макиш-Младеновац у Пудар-
цима. Завршени су радови на 
преслагању и нивелисању гра-
нитне коцке и тротоара у краку 
Шумадијске улице у Гроцкој 

и на реконструкцији Ибарске 
улице у Брестовику. Реконстру-
исан је асфалт од раскрснице 
са улицом Дунавски венац до 
обале Дунава. Такође, заврше-
но је асфалтирање Босанске 
улице у Врчину, Фердинандове 
у Заклопачи и Синђелићеве у 
Гроцкој.

88. Палилула
посетА 
нАјмлАђимА

Омладинци ОО, поводом 
Светског дана детета, посе-
тили су најмлађе суграђане, 
дружили се са њима и уручи-
ли им поклоне, које су обез-
бедили из личних средстава. 
Наши чланови су сваког дана 
на терену у директној комуни-
кацији са комшијама. Такође, 
свакодневно организујемо 
штанове на више локација.

76. земуН
изгрАдњА 
водоводне мреже

Активисти МО Грмовац ор-
ганизовали су Етно изложбу у 
својим просторијама. И овог 
месеца, активисти ОО обра-
довали су малишане новим 
бициклима, док су суграђа-
нину који болује од мултипле 
склерозе донирали веш маши-
ну, а гардеробу и обућу деци 
слабијег материјалног стања. 
Све донације обезбеђене су 
из личних средстава. Почела 
је изградња водоводне мреже 
у насељу Шангај. 84. раковица

Акције уређењА
Раковички напредњаци посе-

тили су велики број суграђана 
којима су уручивали пригодне 
поклоне обезбеђене из личних 
средстава, а посебна пажња 
посвећена је породицама са 
децом. Поводом Међународног 
дана студената, чланови ОО, 
заједно са кандидатима листе 
„АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ-Бео-
град не сме да стане“ посетили 
су породицу Софронијевић из 
Кнежевца и уручили поклоне, 
обезбеђене из личних сред-
става. Поводом Међународног 

дана борбе против насиља над 
женама, председник ОО Ми-
лош Симић посетио је Сигурну 
кућу, уз поклоне, које је обез-
бедио из личних средстава. 
Активисти ОО организовали су 
више акција уређења. Уређена 
су дечија игралишта у Козач-
кој улици на Сунчаном брегу, 
у улици Александра Војино-
вића, Пландишкој... Посађена 
су стабла у Скојевском насељу, 
на Сражевици и на Видиковцу. 
Организована је подела више 
од 100 дечјих ауто-седишта.

79. Нови беоГрад
рАзговор сА 
грАђАнимА

У сали СРЦ „11. април“ 
потпредседник Главног од-
бора СНС Синиша Мали раз-
говарао је са симпатизерима 
и члановима. Александар 
Шапић разговарао је са ста-
нарима Новог Београда о 
кључним пројектима који се 
тичу бољег квалитета жи-
вота. Испред спортске хале 
„Ранко Жеравица“, грађани 
су изразили жеље у вези са 
уређењем ове општине.
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